
Protokół Nr XXIX 

z obrad XXIX sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 5 lutego 2009 r.  

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz.11,00 w Urzędzie Gminy Pabianice. 

Na ustawowy stan Rady Gminy Pabianice 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Ponadto w  sesji uczestniczyli: Wójt Gminy H. Gajda, W-ce Wójt E. Adamczyk, Skarbnik 
Gminy M. Nowicka, Sekretarz Urzędu Gminy J. Słubik, Przewodniczący Rady Powiatu 
Pabianickiego F. Wlaźlak, sołtysi gminy Pabianice obecni  zgodnie z załączoną listą 
obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 1  

 

Obrady XXVIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, witając wszystkich 
przybyłych. 

 

Ad. pkt. 2  

 

Protokół z XXVIII sesji został przyjęty bez uwag i poprawek w głosowaniu jednomyślnym. 

 

Ad. pkt. 3.  

 

Do proponowanego porządku obrad Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie w pkt. 10, 
ppkt. f/ dot. projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia Prezydenta Miasta Pabianic do 
wykorzystania herbu gminy Pabianice. 

Uzasadnił to tym, iŜ miasto Pabianice jest liderem a Gmina Pabianice beneficjentem 
programu współfinansowanego przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Poddziałania 5.2.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki i ze 
względów formalnych wymagana jest zgoda na uŜywanie herbu Gminy w formie uchwały 
Rady Gminy. 

Za proponowanym porządkiem obrad wraz ze zmianą zaproponowaną przez Wójta Gminy 
Pabianice Rada opowiedziała się w głosowaniu 15 głosami, bez głosów przeciwnych i bez 
głosów wstrzymujących się.  

Porządek obrad XXIX sesji przedstawia się w sposób zapisany poniŜej:  

1. Otwarcie obrad XXIX sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
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5. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy Rady i Przewodniczących Komisji 
o pracy Komisji w roku 2008r.  

6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności kontrolnej za II półrocze  roku 2008. 

7. Informacja Wójta o pracy Urzędu za rok 2008. 

8. PrzedłoŜenie projektu budŜetu gminy Pabianice na rok 2009.  

9. Interpelacje radnych.  

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a. ustalenia „Programu współpracy Gminy Pabianice z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności poŜytku publicznego  i o wolontariacie  na rok 2009”  - Uchwała 
Nr XXIX/A/2009 

b. uchwalenia budŜetu gminy Pabianice na rok 2009 – Uchwała Nr XXIX/B/2009 

c. zmiany uchwały Nr XIX/113/2008 Rady Gminy Pabianice z dnia 31 marca 
2008 r. w sprawie  ustalenia  na rok 2008 „ Regulaminu określającego 
wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy 
oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
a takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 
szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.” – Uchwała 
Nr XXIX/C/2009 

d. podwyŜszenia kryterium dochodowego w zakresie doŜywiania – Uchwała 
Nr XXIX/D/2009 

e. powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Gminy Pabianice  Uchwała 
Nr XXIX/E/2009  

f. projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia Prezydenta Miasta Pabianic do 
wykorzystania herbu gminy Pabianice – Uchwała Nr XXIX/F/2009  

11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

12. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 

13. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. pkt. 4  

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnych A. Golewskiego i  K. Gąsiorka. 

 

Ad. pkt. 5 

Przewodniczący Rady i Przewodniczący poszczególnych Komisji przedłoŜyli informację 
o pracy Rady Gminy i jej Komisji za rok 2008. 
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Informacja o pracy Rady Gminy za rok 2008 stanowi pisemny zał. nr 5 do protokołu. 

Informacja o pracy Komisji Gospodarczo-Finansowej  za rok 2008 stanowi pisemny zał. nr 6 
do protokołu. 

Informacja o pracy Komisji Samorządowo- Społecznej i Organizacyjnej za rok 2008 stanowi 
pisemny zał. nr 7 do protokołu. 

Informacja o pracy Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju za rok 2008 stanowi pisemny 
zał. nr 8 o protokołu. 

Informacja o pracy Komisji  Rewizyjnej za rok 2008 stanowi pisemny zał. nr 9 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 6. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska przedłoŜyła sprawozdanie 
z przeprowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Pabianice za II półrocze 
2008 r. Sprawozdanie stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 7. 

 

Wójt Gminy  przedłoŜył informację o pracy Urzędu Gminy w Pabianicach w okresie od 
1 stycznia do 31 grudnia 2008 r. Informacja stanowi pisemny zał. nr 11 do niniejszego 
protokołu.  

 

Ad. pkt. 8. 

 

Przedstawiony przez Skarbnik Gminy projekt budŜetu  na rok 2009 stanowi pisemny zał. nr 
12 do protokołu. 

Skarbnik Gminy przedłoŜyła takŜe autopoprawki do projektu budŜetu gminy, które zostały  

opracowane po uzyskaniu opinii z Regionalnej Izby Obrachunkowej na  podstawie Uchwały 
Nr I/195/08 z dnia 18 grudnia 2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej projektu budŜetu Gminy Pabianice na 2009. 

Autopoprawki stanowią zał. nr  13 do protokołu.  

Dyskusja: 

Radny H. Szafrański postawił wniosek do projektu budŜetu, aby w dz. 807 § 4810 
zmniejszyć rezerwę o kwotę 20 tys. zł i przeznaczyć tę kwotę na zakup kotary do sali 
gimnastycznej S.P. w Bychlewie.  

Radna H. Jaros wnioskowała o pozostawienie pensji w oświacie i administracji na 
poziomie roku ubiegłego.  

Radny A. Jaksa zabierając głos wnioskował o następujące zmiany w projekcie budŜetu 
na rok 2009: 

1. W dz. 600 rozdz. 60016 § 4010 zmniejszyć wydatki o kwotę 10 tys. zł. – byłyby to 
środki finansowe uzyskane ze zmniejszenia pensji operatora ciągnika. Zdaniem 
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radnego kwota przeznaczona w projekcie budŜetu na ten cel jest zdecydowanie 
za duŜa.  

2. Zmniejszyć wydatki o kwotę 20 tys. w dz. 750 rozdz. 75023  § 4810 pozostawiając 
w tym dz. kwotę do 30 tys. – jest to rezerwa na odprawy emerytalne. Gdyby 
zaszła potrzeba w ciągu roku, Ŝe naleŜy kwotę tę posiadać w kaŜdej chwili moŜna 
byłoby  uruchomić rezerwę budŜetowę.  

3. Zmniejszyć wydatki w dz. 801 rozdz. 80104 § 2900 o 20 tys. zł. Pozostawić kwotę 
60700 zł. Jest to zmniejszenie wydatków na dofinansowanie dzieci 
w przedszkolach miejskich. Na naszym terenie mamy rozbudowaną sieć 
przedszkoli i zdaniem radnego nie jest naszym zadaniem dotowanie pobytu dzieci 
z terenu gminy w przedszkolach miejskich.  

4. W dz. 801 rozdz. 2310  § 2310 – dotacje celowe zmniejszyć wydatki o kwotę 3.600 
zł. , pozostawić kwotę 10. 700 zł.  Uzasadnienie jak we wniosku nr 3.  

5. W dz. 801/921 rozdz. 80101/92116 § 4010 zmniejszyć wydatki o kwotę 24 tys. zł., 
pozostawić kwotę 2.397.712. Kwota zaoszczędzona uzyskana zostałaby 
z połączenia bibliotek publicznych z bibliotekami szkolnymi. 

6. W dz. 851 rozdz. 85121 w § 4810 zmniejszyć o 50 tys. rezerwę zabezpieczoną na 
wyposaŜenie Ośrodka Zdrowia w Petrykozach. Zdaniem radnego w przypadku 
kiedy przekazywalibyśmy ośrodek zdrowia w Petrykozach do prowadzenia jako 
niepubliczny, osoba która przejmowałaby go powinna wnieść wkład własny.  

7. W Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska w dz. 900 rozdz. 90013 w § 4170 
zmniejszyć wydatki o kwotę  30 tys. zł.,  pozostawić kwotę 70 tys. zł. Dział ten 
dotyczy zabezpieczenia środków na  schronisko dla zwierząt.  

8. W dz. 921 rozdz. 92105 § 4010 zdjąć  z kwoty  46.500 do 38.600zł. Jest to kwota 
zabezpieczona na sprzątanie sali w Domu Ludowym w Bychlewie, zdaniem 
radnego nieuzasadniona.  

Radny wnioskował, aby uzyskaną kwotę z wprowadzonych powyŜej poprawek do 
projektu bud Ŝetu wprowadzić do dz. 600  § 6050 wydatki inwestycyjne i przeznaczyć na 
wykup gruntów pod budowę chodników.  

Ponadto radny postawił kolejne wnioski do projektu budŜetu na rok 2009 : 

9. W dz. 801 rozdz. 80110 § 6050 zwiększyć wydatki o kwotę 210 tys. zł. i wykonać 
nowoczesne boisko do gier zespołowych przy Gimnazjum w Piątkowisku.  

10. W dz. 900 rozdz. 913 w  Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska przeznaczyć 
kwotę 20 tys. zł. i  rozpocząć e akcję sterylizacji psów na terenie gminy. 

Na koniec radny A. Jaksa przedstawił swoją ogólną uwagę do projektu budŜetu, 
powiedział, Ŝe projekt budŜetu na rok 2009 nie zawiera środków, które w przyszłości 
mogłyby przyczynić się do jego zwiększenia.  

Następnym, który zabrał głos w dyskusji był Przewodniczący Komisji Gospodarczo-
Finansowej K. Gąsiorek, który w imieniu  Komisji przedłoŜył wnioski do projektu 
budŜetu na rok 2009. Były to następujące wnioski:  

1. Zmniejszyć o kwotę 19.200 zł środki finansowe w dz. Rada Gminy i przenieś tę 
kwotę na zadania – drogi gminne tj. na zakup ładowacza czołowego do ciągnika - 
§ 6060 – wydatki na zakupy inwestycyjne.  

2. W dz. Ochotnicze StraŜe PoŜarne zmniejszyć wydatki o  kwotę  4 000 zł. w 
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§ 6050 – wydatki inwestycyjne – Gorzew. Pozostawić kwotę 20 000 zł. 
Kwotę 4 000 zł. przenieś do rezerwy na remonty.  

3. W roku 2009 nie zwiększać stawki za wodę. Pozostawić  tak jak została 
zapisana ona w projekcie budŜetu, natomiast na stronie opisowej projektu 
budŜetu wykreślić w dz. 400  opis „w II półroczu 2009 r. o wskaźnik 8 %:”  

Następnie radna Z Kasperska zabierając głos postawiła następujące wnioski do projektu 
budŜetu: 

1. W dz. 0110 rozdz. 01095 wpływy ze sprzedaŜy zmniejszyć o kwotę 10 tys. zł. 
wpływy w tym dziale, odstąpić od zaplanowanej sprzedaŜy działki 
w Piątkowisku.  

2. W dz. 754 rozdz. 75412 § 4810 straŜe poŜarne zmniejszyć rezerwę budŜetową 
o kwotę 26 tys. zł. i przenieść ją do § 6050 tj. na wyposaŜenie straŜnicy OSP 
w Gorzewie. 

Radna przypomniała, Ŝe wniosek o przyznanie kwoty 50 tys. zł. na rozbudowę straŜnicy 
w Gorzewie zapadł juŜ na sesji w miesiącu listopadzie.  

Ponadto radna Z. Kasperska sugerowała, aby poszukać oszczędności w działach takich 
jak administracja publiczna i oświata, edukacyjna opieka wychowawcza, kultura 
i ochrona dziedzictwa narodowego, a uzyskanie oszczędności przenieść do działu 
ochrona zdrowia i zabezpieczyć kwotę na szczepienia profilaktyczne dla dziewcząt 
przeciwko wirusowi HPV.   

Więcej głosów w dyskusji nad projektem budŜetu nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutowa przerwę w obradach.  

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady przystępując do kontynuacji obrad tj. punktu 9 
interpelacje radnych. Interpelacji nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 10 

 

Komisja Uchwał i Wniosków przystąpiła do przedkładania projektów uchwał.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia „Programu współpracy Gminy Pabianice 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie  na rok 2009” został przyjęty 
w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się - 
Uchwała Nr XXIX/ 201/2009 w powyŜszej sprawie stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Przed przystąpieniem do przedłoŜenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu 
gminy na rok 2009 Przewodniczący Rady R. Figiel poddawał do głosowania wszystkie 
zgłoszone wnioski do projektu budŜetu.  

Pierwszymi poddanymi do głosowania były autopoprawki sporządzone przez Skarbnik 
Gminy opracowane na wniosek  Regionalnej Izby Obrachunkowej na  podstawie Uchwały 
Nr I/195/08 z dnia 18 grudnia 2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej projektu budŜetu Gminy Pabianice na 2009 

Autopoprawki załączone do niniejszego protokołu jako pisemny zał. nr 13.  
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Autopoprawki zostały przyjęte przez Radę Gminy w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  

Za wnioskiem radnego H. Szafrański do projektu budŜetu, aby w dz. 807 § 4810 
zmniejszyć rezerwę o kwotę 20 tys. zł i przeznaczyć tę kwotę na zakup kotary do sali 
gimnastycznej  S.P w Bychlewie radni opowiedzieli się w głosowaniu 14 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.  

Rada analizując wniosek radnej H. Jaros  o pozostawienie pensji w szkołach w oświacie 
i administracji na poziomie roku ubiegłego stwierdziła, Ŝe wniosek jest nieprecyzyjny, 
ponadto obowiązują  nas przepisy dot. karty nauczyciela   i jeŜeli otrzymamy rozporządzenia 
w kwestii wynagrodzeń musimy je wypłacić.  

W związku z powyŜszym radna H. Jaros wycofała wniosek . 

Następnie Przewodniczący Rady poddawał do głosowania kolejno wnioski zgłoszone do 
projektu budŜetu przez radnego  A. Jaksę.  

Zmniejszyć wydatki o kwotę 10 tys. zł. w dz. 600 rozdz. 60016 § 4010. Byłyby to środki 
finansowe uzyskane ze zmniejszenia pensji operatora ciągnika.  

W- ce Wójt Gminy E. Adamczyk zabierając głos poinformował, Ŝe wynagrodzenie brutto 
operatora ciągnika wynosi obecnie kwotę 1.700 zł. jeŜeli zostałoby zmniejszone o kwotę 
proponowaną przez radnego wynosiłoby wówczas 1.200 zł. brutto.  

Praca ta byłaby niewspółmierna wówczas do takiego wynagrodzenia. Ponadto Skarbnik 
Gminy poinformowała, Ŝe w tym dziale mieszczą się jeszcze środki finansowe zabezpieczone 
na wynagrodzenia dla pracowników robót publicznych. 

Po poddaniu w/w wniosku  o numerze 1 zgłoszonego przez radnego A. Jaksę do głosowania 
za opowiedział się 1 radny przy 9 głosach przeciwnych i 5 głosach wstrzymujących się. 
Wniosek upadł.  

Za wnioskiem nr 2 o zmniejszenie rezerwy na odprawy emerytalne  o kwotę 20 tys. w dz. 750 
rozdz. 75023  § 4810 pozostawiając w tym dz. kwotę do 30 tys. opowiedziało się 4 radnych  
przy 8 głosach  przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się. Wniosek upadł  

Zmniejszyć wydatki   w dz. 801 rozdz. 80104 § 2900 o 20 tys. zł. Pozostawić kwotę 60.700 
zł. Jest to zmniejszenie wydatków na dofinansowanie dzieci w przedszkolach miejskich.  

Wójt Gminy H. Gajda zabierając głos poinformował, Ŝe chodzi o dzieci, które uczęszczają do 
przedszkoli do miasta, a takŜe z miasta do naszych przedszkoli. Gmina Pabianice nie 
prowadzi 8 godzinnych pobytów dziecka w przedszkolach, dlatego rodzice pracujący 
zmuszeni są umieszczać swoje dzieci w przedszkolach na terenie miasta Pabianic. Wójt 
zwrócił się z prośbą o pozostawienie w projekcie budŜetu zaplanowanej kwoty. Za wnioskiem 
nr 3 w powyŜszej sprawie  opowiedziało się 3 radnych, przy 9 głosach przeciwnych i 3 
głosach wstrzymujących się. Wniosek upadł.  

Za wnioskiem nr 4 zgłoszonym przez radnego A. Jaksę, aby w dz. 801  rozdz. 2310  § 2310 – 
dotacje celowe zmniejszyć wydatki o kwotę 3.600 zł., pozostawić kwotę 10.700 zł. 
opowiedziało się 2 radnych, przy 9 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących się. 
Wniosek upadł.  

Przed poddaniem do głosowania wniosku nr 5, aby w dz. 801/921 rozdz. 80101/92116 § 4010 
zmniejszyć wydatki o kwotę 24 tys. zł. Pozostawić jedynie kwotę 2.397.712, Sekretarz Gminy 
J. Słubik przypomniała, ze Gminna Biblioteka Publiczna została powołana przez Radę 
Gminy. Z ustawy o szkolnictwie wynika, Ŝe szkoły są zobowiązane prowadzić własne 
biblioteki. Właśnie, aby wprowadzić  oszczędności siedziby bibliotek publicznych  zostały 
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przeniesione do budynków szkolnych. Z tego tytułu mamy oszczędności energii, ogrzewania. 
Za wnioskiem nr 5 w powyŜszej sprawie opowiedziało się 5 radnych, przy 9 głosach 
przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się. Wniosek upadł. 

Kolejnym rozpatrywanym wnioskiem był wniosek o nr 6, aby w dz. 851 rozdz. 85121 w § 
4810 zmniejszyć kwotę  o 50 tys., jest to rezerwa zabezpieczona na wyposaŜenie Ośrodka 
Zdrowia w Petrykozach. 

W-ce Wójt E. Adamczyk poinformował, Ŝe w przypadku prowadzenia Gminnego Ośrodka 
Zdrowia jest potrzeba wyposaŜenia ośrodka za kwotę ok. 400 tys. zł, w projekcie budŜetu  
zabezpieczamy kwotę 200 tys. zł, poniewaŜ mamy moŜliwość pozyskania drugiej połowy 
z Urzędu Marszałkowskiego.  

W przypadku, kiedy oddawalibyśmy ośrodek do prowadzenia przez niepubliczną  słuŜbę 
zdrowia musielibyśmy go wyposaŜyć za całą kwotę 400 tys. zł. , dlatego za słuszne uwaŜamy, 
aby zabezpieczyć w budŜecie kwotę 200 tys. zł.  

Za wnioskiem o nr 6 w powyŜszej sprawie  opowiedziało się 4 radnych, przy 9 głosach 
przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się. Wniosek upadł.  

Do wniosku o nr 8, aby w dz. 921 rozdz. 92105 § 4010 zdjąć środki finansowe  z kwoty 
46.500 do 38.600zł. Wójt Gminy H. Gajda poinformował, Ŝe z dniem 1 stycznia 2009 r. do 
końca czerwca br. zawarł umowę na sprzątanie sali Domu Ludowego, poprosił 
o pozostawienie kwoty takiej jaka została zapisana w projekcie budŜetu. 

Po poddaniu wniosku nr 8 do głosowania, za opowiedziało się 4 radnych, przeciwnych było 
10 radnych, 1 wstrzymał się od głosu. Wniosek upadł.   

Podczas rozpatrywania wniosku o nr. 7, aby w dz. 900 rozdz. 913 w Gminnym Funduszu 
Ochrony Środowiska przeznaczyć kwotę 20 tys. zł. i rozpocząć akcję sterylizacji psów na 
terenie gminy Wójt Gminy H. Gajda zabierając głos przypomniał, Ŝe zgodnie z ustawą jest 
zobowiązany do zabezpieczenia kwoty w budŜecie na ochronę zwierząt. Wiadomym jest, Ŝe 
są bezpańskie psy i wyłapane na terenie gminy muszą być odwiezione do schroniska, za co 
gmina jest zobowiązana uiścić opłaty. W schronisku przebywają niektóre psy z terenu gminy 
juŜ od roku 2005, prawo nie zezwala na ich usypianie.  

Radny Z. Stasiak zabierając głos poinformował, Ŝe członkowie Komisji Rewizyjnej pojechali 
do schroniska do Łodzi celem rozeznania sytuacji. Stwierdzono, Ŝe psy posiadają specjalne 
oznaczenie z którego terenu przybywają, warunki w schronisku są bardzo trudne, ale sytuacja 
pozostaje  bez wyjścia, poniewaŜ na miejsce psów z naszego terenu pozostaje ich kolejka 
z innych terenów.  

Sytuację mogłaby tylko rozwiązać zmiana przepisów, która zezwalałaby usypianie zwierząt 
po pewnym czasie, kiedy nie znajdą opiekuna.  

Za wnioskiem radnego A. Jaksy o nr 7 w powyŜszej sprawie opowiedziało się 4 radnych, przy 
8 głosach przeciwnych, 3 głosach wstrzymujących się. Wniosek upadł.  

W związku z tym, Ŝe wnioski zgłoszone przez radnego A. Jaksę od nr 1 do nr 8 nie uzyskały 
aprobaty Rady Gminy, Przewodniczący Rady odstąpił od poddania do głosowania wniosków 
o nr 9 i 10 poniewaŜ uzaleŜnione były ściśle od przyjęcia przez Radę poprzednich wniosków  

Przewodniczący Rady poddał do głosowania wnioski zgłoszone przez Komisję Gospodarczo 
Finansową Rady Gminy Pabianice  

Zmniejszyć o kwotę 19.200 zł środki finansowe w dz. Rada Gminy i przenieś tę kwotę  
na zadania – drogi gminne tj. na zakup ładowacza czołowego do ciągnika - § 6060 – 
wydatki na zakupy inwestycyjne.  
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W- ce Wójt Gminy zabierając głos poinformował, Ŝe wniosek uwaŜa za słuszny, ale za kwotę 
19.200 zł. nie zakupi się ładowacza do ciągnika, koszt takiego ładowacza to ok. 25.000 zł.  

W związku z powyŜszą uwagą Przewodniczący Rady R. Figiel zaproponował, aby pozostałą 
wymaganą  kwotę do zakupu  ładowacza równieŜ zdjąć z wydatków Rady Gminy tj. kwotę 26 
tys. zł i przenieść na drogi gminne (zakup ładowacza do ciągnika) 

Po poddaniu w/w wniosku do głosowania,  za wnioskiem opowiedziało się 11 radnych, 
przy 3 głosach przeciwnych i 1 glosie wstrzymującym się. Wniosek został przyjęty. 

Drugim wnioskiem przedłoŜonym przez Komisję Gospodarczo-Finansową  

W dz. Ochotnicze StraŜe PoŜarne zmniejszyć wydatki o kwotę  4.000 zł. w § 6050 – 
wydatki inwestycyjne – Gorzew. Pozostawić kwotę 20. 000 zł.  

Kwotę 4 000 zł przenieś do rezerwy na remonty.  

Wójt Gminy H. Gajda zabierając głos zwrócił się z prośbą do Rady Gminy, aby pozostawić 
w budŜecie gminy kwotę zapisaną tj. 24 tys. zł. – wydatki na OSP Gorzew.  

Przewodniczący Rady poddał do głosowania wniosek Komisji Gospodarczo-Finansowej, aby 
w dz. Ochotnicze StraŜe PoŜarne zmniejszyć o  kwotę  4.000 zł w § 6050 – wydatki 
inwestycyjne – Gorzew. Pozostawić kwotę 20.000 zł.  

Kwotę 4. 000 zł. przenieś do rezerwy na remonty.  

Za wnioskiem opowiedziało się 4 radnych, przy 7 głosach przeciwnych i 4 głosach 
wstrzymujących się.  

Wniosek upadł.  

Trzecim wnioskiem przedłoŜonym przez   Komisję Gospodarczo-Finansową był wniosek, aby  

W roku 2009 nie zwiększać stawki za wodę. Pozostawić tak jak została zapisana ona w 
projekcie budŜetu, natomiast na stronie opisowej projektu budŜetu wykreślić w dz. 400  
opis „w II półroczu 2009 r o wskaźnik 8 %:”  

Radny A. Jaksa zabierając głos powiedział, Ŝe nie uwaŜa za słuszne pozostawianie stawki za 
wodę na poziomie  roku ubiegłego. Nie powinniśmy dotować kosztów zuŜycia wody przez 
społeczeństwo.  

Kierownik ref. Gospodarki Gruntami, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
R. Iwaśków poinformował, Ŝe w tej chwili nie jest wiadomym jaka będzie taryfa za wodę. 
Jest oczywiście moŜliwość przedłuŜenia stawki za wodę na około jeden rok, którą wylicza się 
na podstawie kosztów kalkulacji. Kierownik zaproponował odstąpienie od głosowania nad 
wnioskiem. 

Przewodniczący Komisji K. Gąsiorek zaproponował zmodyfikowanie wniosku w następujący 
sposób:  

Z wniosku wykreślić zapis „ w roku 2009 nie zwiększać stawki za wodę....”  

W/w propozycję Przewodniczącego Komisji radni zaaprobowali przez aklamację.  

Wniosek wraz z zaproponowaną zmianą Rada przyjęła w głosowaniu 15 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  

Przewodniczący Rady poddał  do rozpatrywania wnioski zgłoszone przez radną Z. Kasperską.  

W dz. 0110 rozdz. 01095 wpływy ze sprzedaŜy: zmniejszyć o kwotę 10 tys. zł. wpływy 
w tym dziale, odstąpić od zaplanowanej sprzedaŜy działki w Piątkowisku.  
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W- ce wójt Gminy E. Adamczyk zabierając głos do powyŜszego wniosku przypomniał, Ŝe 
wykazany wpływ w projekcie budŜetu w kwocie 10 tys. zł.  jest  realizacją uchwały Rady 
Gminy z roku ubiegłego w sprawie sprzedaŜy tej nieruchomości.  

W związku z powyŜszym wyjaśnieniem radna Z. Kasperska wycofała wniosek.  

Drugim wnioskiem zgłoszonym przez radną Z. Kasperską był wniosek, aby w dz. 754 rozdz. 
75412 § 4810 straŜe poŜarne zmniejszyć rezerwę  budŜetową o kwotę 26 tys. zł. i przenieść ją 
do § 6050 tj. na wyposaŜenie straŜnicy  OSP w Gorzewie.  

Wójt Gminy poinformował, Ŝe Ŝadna jednostka na terenie gminy nie uzyskała środków 
z budŜetu gminy na wyposaŜenie.  

Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe jednostka Gorzew jeszcze w ubiegłym roku po 
3 latach starań związanych z rozbudową nie posiadała jeszcze dokumentacji ani teŜ 
kosztorysu na rozbudowę, dlatego zasadnym byłoby przyjęcie w budŜecie  kwoty na dany 
rok, która zabezpieczałaby wydatki bieŜące związane z jej rozbudową.  

Za wnioskiem drugim radnej Z. Kasperskiej opowiedział się 1 radny, przy 8 głosach 
przeciwnych i 4 głosach wstrzymujących się. 

Wniosek upadł.  

 Więcej wniosków do projektu budŜetu nie zgłoszono.  

Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia budŜetu gminy 
na rok 2009 oraz wnioski do budŜetu przyjęte podczas sesji Rady Gminy.  

Uchwała Nr XXIX /202/2009 w sprawie przyjęcia budŜetu gminy Pabianice na rok 2009 
została przyjęta 14 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym.  

Uchwała w powyŜszej sprawie stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Uchwała Nr XXIX/203/2009 w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/113/2008 Rady Gminy 
Pabianice z dnia 31 marca 2008 r. w sprawie  ustalenia  na rok 2008 „Regulaminu 
określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość 
i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, 
szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraźnych zastępstw, a takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego 
oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania” została podjęta przez radnych w 
głosowaniu 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 
i stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Po przedłoŜeniu projektu uchwały w sprawie podwyŜszenia kryterium dochodowego 
w zakresie doŜywiania, Przewodniczący Rady zapytał, czy w myśl ustawy o ustanowieniu 
programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie doŜywiania” z tego programu będą 
korzystały na naszym terenie tylko dzieci, czy takŜe osoby dorosłe.  

Wójt odpowiedział, Ŝe programem powyŜszym objęte są tylko dzieci. 

Uchwała Nr XXIX/204/2009 w sprawie podwyŜszenia kryterium dochodowego w zakresie 
doŜywiania została podjęta  w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez 
głosów wstrzymujących się i stanowi ona zał. nr 17 do protokołu.  

Po przedłoŜeniu projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rada do 
pracy w Komisji zaproponowała radnych: Zbigniewa Stasiaka, Krzysztofa Gąsiorka, Andrzeja 
Golewskiego. Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji.  
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Uchwała Nr XXIX/205/2009 w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej została 
podjęta  w głosowaniu 15 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 
się i stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/206/2009 w sprawie upowaŜnienia Prezydenta Miasta Pabianic do 
wykorzystania herbu Gminy Pabianice została podjęta w głosowaniu 15 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 11.  

 

Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji zostały udzielone na piśmie przez Wójta 
Gminy Pabianice.   

 

Ad. pkt. 12. 

 

W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych radny A. Golewski wystąpił z prośbą, aby Wójt 
Gminy interweniował w Starostwie Powiatowym w Pabianicach w sprawie poprawy 
nawierzchni drogi w Szynkielewie II, a takŜe o podcięcie gałęzi drzew przy torach 
w Szynkielewie III.  

Radny K. Gąsiorek prosił o interwencję w powiecie w kwestii oczyszczenia poboczy drogi 
w Rydzynach w kierunku lasu.  

Podziękował takŜe za uruchomienie linii komunikacyjnej „bus” z Rydzyn do Pabianic.  

Radna H. Jaros w imieniu rodziców dzieci, dowoŜących autobusem do szkoły złoŜyła skargę 
na bardzo zły stan autobusów (ostatnio miał nawet miejsce poŜar silnika). 

Sołtys wsi Kudrowice S. Madaj w imieniu rodziców dzieci uczęszczających do szkoły złoŜył 
wniosek o namalowanie pasów – przejście dla pieszych w Kudrowicach przy pętli 
autobusowej.  

Sołtys wsi Piątkowisko A. Szczesik złoŜył wniosek o namalowanie pasów – przejście dla 
pieszych w Piątkowisku przy parku. 

Ponadto prosił o poinformowanie o terminie wyłoŜenia dokumentów w Starostwie 
Powiatowym w Pabianicach dot. trasy S-14. Mieszkańcy chcą mieć swój wpływ na pewne 
rozwiązania komunikacyjne drogi w Piątkowisku. 

Sołtys wsi Pawlikowice wnioskował o obcięcie gałęzi drzew (dębów) usytuowanych przy 
drodze w Pawlikowicach w kierunku lasu do działek. 

Sołtys H. Nowak w imieniu sołtysów złoŜył wniosek do Rady Gminy w sprawie 
podwyŜszenia uposaŜeń dla sołtysów gminy Pabianice za doręczanie decyzji podatkowych 
i inkasa naleŜności podatkowych.  

Przewodniczący Rady R. Figiel przekazał w/w pismo z prośbą o opinię do wszystkich 
Komisji Rady Gminy. 

Kserokopia pisma w załączeniu do protokołu jako zał. nr. 4.  

Przewodniczący Rady R. Figiel poinformował, Ŝe wpłynęło do niego pismo od Wójta Gminy 
z dnia 26.01.2009 r. znak nieczytelny z prośbą o opinię do przedmiotowej sprawy, która 
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dotyczy wystąpienia Prezesa Polskiego Stowarzyszenia Szybowcowego o wyraŜenie zgody 
przez Gminę Pabianice na lotnicze wykorzystanie działki prywatnej połoŜonej w Bychlewie.  

Kserokopia pisma wraz z kompletem zebranych dokumentów stanowi zał. nr 3 do niniejszego 
protokołu.  

Przewodniczący poinformował, Ŝe powyŜsze pismo wraz z załącznikami przekazał do 
rozpatrzenia wszystkim Komisjom Rady Gminy, a takŜe do rady sołeckiej wsi Bychlew 
i Hermanów.  

Przewodniczący poinformował takŜe, Ŝe w straŜnicy OSP w Kudrowicach został 
uruchomiony projekt „wioska internetowa – kształcenie na odległość na terenach wiejskich”. 
Jest to projekt współfinansowany przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu 
Społecznego. Zaprosił do uczestnictwa w programie i rozdał radnym informacyjne ulotki na 
powyŜszy temat. 

Przewodniczący przypomniał takŜe radnym o złoŜeniu oświadczeń majątkowych zgodnie 
z wymogami ustawy samorządowej.  

 

Ad. pkt. 13. 

 

Komisja Uchwał i wniosków odczytała protokół Komisji Uchwał i Wniosków sporządzony na 
XXIX sesji Rady Gminy Pabianice, który został przyjęty w głosowaniu 15 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  

Stanowi on zał. nr 20 do niniejszego protokółu.  

 

Ad. pkt. 14 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXIX sesji Rady Gminy.  

    

        Obradom sesji przewodniczył: 

        Przewodniczący Rady Gminy  

         Roman Figiel 

Protokolowała: 

Urszula Czerwonka  


